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ΘΕΜΑ: Συνάντηση των Προέδρων των 3 Ομοσπονδιών με το ΕΣΕΤ, την Τετάρτη 30
Μαρτίου 2011, ώρες 16:30-18:00.

Την Τετάρτη 30 Μαρτίου 2011 και ώρες 16.30 έως 18.00 έγινε συνάντηση των 
Προέδρων των τριών Ομοσπονδιών  ΠΟΣΔΕΠ - ΟΣΕΠ/ΤΕΙ – EEE με το Εθνικό 
Συμβούλιο Έρευνας και Τεχνολογίας (ΕΣΕΤ) σε χώρο του Υπουργείου Παιδείας. Εκ 
μέρους του ΕΣΕΤ ήταν παρόντα όλα τα μέλη του Συμβουλίου εκτός των καθηγητών 
Γεωργίου Π. Χρούσου (Αντιπρόεδρος)  και Μιχάλη Χαλιάσου.

Για όσους δεν το γνωρίζουν, η σύνθεση του Συμβουλίου είναι: 

-Σταμάτης Μ. Κριμιζής (Πρόεδρος), Επίτιμος Διευθυντής του Τομέα Διαστήματος του 
Πανεπιστημίου Johns Hopkins των ΗΠΑ, 
-Γεώργιος Π. Χρούσος (Αντιπρόεδρος), Καθηγητής και Διευθυντής της Α΄ Παιδιατρικής 
Κλινικής στην Ιατρική Σχολή του Πανεπιστημίου Αθηνών, 
-Κωνσταντίνος Δαφέρμος, Καθηγητής στο Τμήμα Εφαρμοσμένων Μαθηματικών του 
Πανεπιστημίου Brown των ΗΠΑ,  
-Ιωάννης Ηλιόπουλος, Επίτιμος Καθηγητής στην Ecole Normale Superieure στο Παρίσι, 
-Δώρος Θεοδώρου, Καθηγητής στον Τομέα Επιστήμης και Τεχνικής των Υλικών της Σχολής 
Χημικών Μηχανικών του Εθνικού Μετσόβιου Πολυτεχνείου, 
-Kevin Featherstone, Καθηγητής στο Ίδρυμα Μελετών της Σύγχρονης Ελλάδας "Ελευθέριος 
Βενιζέλος" του London School of Economics and Political Science (LSE) και Διευθυντής του 
Ελληνικού Παρατηρητηρίου στο LSE, 
-Αμεντέο Ρ. Οντόνι, Καθηγητής στο Τεχνολογικό Ινστιτούτο Μασσαχουσέτης (MIT) στο 
Τμήμα Αεροναυτικής και στο Τμήμα Πολιτικών και Περιβαλλοντολόγων Μηχανικών, 
-Αριστείδης Ν. Πατρινός, Πρόεδρος της Synthetic Genomics Inc., 
-Γιώργος Παυλάκης, Διευθυντής του Τομέα Ανθρωπίνων Ρετροϊών στο Εθνικό Ινστιτούτο 
κατά του Καρκίνου των ΗΠΑ και μέλος της Ανώτερης Βιοϊατρικής Ερευνητικής Υπηρεσίας, 
-Αρτεμις Π. Σιμοπούλου, Πρόεδρος του Εθνικού Κέντρου Γενετικής, Διατροφής και Υγείας 
των ΗΠΑ, 
-Μιχάλης Χαλιάσος, Καθηγητής Μακροοικονομικών και Χρηματοοικονομικών στο 
Πανεπιστήμιο Γκαίτε της Φρανκφούρτης. 

Η συνάντηση έλαβε τελικά το χαρακτήρα αμφίδρομης πληροφόρησης των δύο 
πλευρών. Από την πλευρά του ΕΣΕΤ μίλησε ο Πρόεδρος, ο οποίος παρουσίασε το 



μέχρι τώρα έργο του Συμβουλίου και ανάπτυξε τα σχέδια για το άμεσο μέλλον. 
Επίσης μίλησαν και τα άλλα παρόντα μέλη του Συμβουλίου τόσο σε επί μέρους 
θέματα του γενικού προγραμματισμού όσο και στον ειδικό ρόλο, που ο/η 
καθένας/μια έχει αναλάβει για την υλοποίηση του έργου του Συμβουλίου 
(επισυνάπτεται το κείμενο της παρουσίασης).
http://www.posdep.gr/index.php?option=com_docman&task=doc_download&gid=554&Itemid=118

Από την πλευρά μας παραθέσαμε το σύνολο των προβλημάτων, που 
αντιμετωπίζουν τα Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα και τα Ερευνητικά Κέντρα 
θεσμικού και οικονομικού χαρακτήρα, όπως αυτά αποτυπώνονται στα δύο κείμενα 
(τα οποία και εδόθησαν στα μέλη του ΕΣΕΤ):  

1)  Απόφαση του 10ου Συνεδρίου της ΠΟΣΔΕΠ, 13-16 Ιανουαρίου, 2011 με ΘΕΜΑ:
Για την ερευνητική πολιτική, τη χρηματοδότηση και τη συμβολή της έρευνας στην 
ανάπτυξη της χώρας 
http://www.posdep.gr/index.php?option=com_docman&task=doc_download&gid=460&Itemid=140, και  
2) Ανακοίνωση των τριών Ομοσπονδιών στις 8 Φεβρουαρίου 2011 με ΘΕΜΑ: Σχετικά 
με τις πρόσφατες ανακοινώσεις της Υπουργού Παιδείας για τη χρηματοδότηση της 
έρευνας. 

http://www.posdep.gr/index.php?option=com_docman&task=doc_download&gid=477&Itemid=123

Επιμείναμε ιδιαίτερα  

Α) στη μηδενική χρηματοδότηση της έρευνας στα ιδρύματα σε όλα τα επίπεδα κατά 
την τελευταία 6-ετία. 
Β) στην προβληματική εξέλιξη της χρηματοδότησης από το ΕΣΠΑ, η οποία στην 
πράξη δεν έχει αρχίσει ακόμα, 
Γ) στις αδιαφανείς διαδικασίες, που ακολουθούνται για την αξιολόγηση των 
προγραμμάτων που έχουν ήδη προκηρυχθεί. 

Στην υπόσχεση μελών του ΕΣΕΤ ότι -όντας συμβουλευτικό όργανο του Υπουργείου 
Παιδείας σε θέματα έρευνας- θα προσπαθήσουν να κάνουν ότι είναι δυνατόν για τη 
σημαντική αύξηση των ρυθμών απορρόφησης των κονδυλίων του ΕΣΠΑ για τη 
χρηματοδότηση της έρευνας προσθέσαμε ότι δεν αρκεί από μόνη της η αύξηση της 
απορρόφησης των ευρωπαϊκών κονδυλίων, αν αυτό δεν γίνει με επίκεντρο τα 
Ελληνικά Ιδρύματα Ανώτατης Εκπαίδευσης και Έρευνας.
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